
 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad  

XIV Sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 22 maja 2025 r. 

 

Radna Alina Bodynek – złożyła 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie łamania przepisów ruchu drogowego na ul. Chorzowskiej. 

 

Radny Łukasz Dusza – złożył 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie linii wibracyjnych przy ul. Sudeckiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Bartosz Karcz – złożył 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie naprawy ulicy prowadzącej do osiedla przy ul. Nastolatków. 

 

Radna Alicja Kiołbasa – złożyła 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie sprawdzenia oświetlenia wzdłuż domków przy ul. Bukowej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Damian Malujda – złożył 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie pielęgnacji drzewa na skrzyżowaniu ul. Wiśniowej i Bukowej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Respondek – złożył 1 interpelację i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie nawierzchni boiska przy stawie Kalina. 

2. Zapytanie w sprawie kosztów utrzymania i wykorzystania hali sportowej na terenie OSiR 

„Skałka”. 

 

Radny Daniel Roczniok – złożył 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie wykonania utwardzonej nawierzchni chodnika i placu przy 

ul. Łagiewnickiej 2. 

 

Radny Marcin Sznapka – złożył 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie zamontowania oświetlenia pod wiaduktem na ul. Szkolnej. 

 


